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Vragen van het lid Verdonk (Verdonk) aan de minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over het bericht dat de Haagse Hogeschool geen kerstboom meer plaatst. 
(Ingezonden 10 december 2009) 
 
1 
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat de Haagse Hoge school dit jaar geen kerstboom 
plaatst om zo 'het internationale karakter en de diversiteit binnen de school te benadrukken'? 
 
2 
Deelt u de mening dat de etnische achtergrond van een aantal studenten van de Haagse  
Hogeschool geen reden kan zijn om geen kerstboom te plaatsen? 
 
3 
Deelt u de mening dat de kerstboom deel uitmaakt van de Nederlandse cultuur en daarom op 
iedere school geplaatst moet kunnen worden? 
 
4 
Kunt u toezeggen dat er op alle scholen in Nederland een kerstboom komt te staan? Zo nee, 
waarom niet? 
 
 
Toelichting: 
Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen ter zake van de leden Wilders, Bosma en 
Fritsma (allen PVV), ingezonden 10 december 2009 (vraagnummer 2009Z24084) 
 
 


